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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  31.08.2021 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 

2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 

4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 

dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných 

akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

Primátor  

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora 

6. Podnety občanov  

7. Prideľovanie nájomných bytov predsedníčka  
komisie 

8. Návrh VZN č. 5/2021 o školských obvodoch základných škôl 

mesta 

primátor, predseda  
komisie 

9. Podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu plnenia 

funkcií rodiny – detské  ihrisko – areál na  Školskej ulici 

v Spišskom  Podhradí 

primátor, 
predsedovia komisií 

10. Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok  – Obnova 

mestskej knižnice, mestskej galérie a múzejnej expozície 

primátor, 
predsedovia komisií 

11. Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok – Zníženie 
energetickej náročnosti budovy ZŠ Školská 3, Spišské 
Podhradie 
 

primátor, 
predsedovia komisií 

12. Čerpanie financií z Plánu obnovy EU pre SR – projekty pre školy 
a školské zariadenia mesta Spišské Podhradie 

primátor, 
predsedovia komisií 

13. Memorandum o partnerstve a spolupráci – Nadácia PSK pre 
podporu rodiny 

primátor, 
predsedovia komisií 

14. Majetok: 
1. Vysporiadanie pozemkov pod verejnoprospešnými stavbami 

IBV Pivovar II - bezodplatný prevod pozemkov vo vlastníctve 

SR na mesto Spišské  Podhradie   

2. Aladár Plachetka, Štefánikova 176, Spišské Podhradie – 

žiadosť o odkúpenie domu 

3. Jozef Hockicko a manž. Anna Hockicková, Bielidla 894/8, 

Spišské Podhradie  - žiadosť o odkúpenie mestského 

pozemku  

4. Jaroslav Jacko a Gabriela Bašistová, Ľud. Kukoreliho 167/5, 

primátor, 
predsedovia komisií 
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Michalovce – žiadosť o odkúpenie pozemku 

5. Zásielkovňa s.r.o., Kopčianska 82/A, Bratislava  - ponuka na 

osadenie Z-BOXu 

6. Farma Beharovce, Beharovce 37 – žiadosť o prenájom 

poľnohospodárskej pôdy 

7. Emília Horváthová,  Spišské Podhradie – žiadosť 

o postavenie maringotky  

8. Vlastníci bytov Bodrog , Sídlisko hrad 794/5, Spišské 

Podhradie – žiadosť o vysporiadanie pozemku,  parcela č. 

93  

9. Bytové spoločenstvo LESÁK, Májová 48, Spišské Podhradie 

– žiadosť o vybudovanie spevnených plôch pred bytovým 

domom  Májová 48  

10. FENIX Plus, s.r.o., Hroncova 9, Košice – žiadosť o pomoc 

pri zabezpečení realizácie infraštruktúry 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

15. Zmeny a doplnky č. 5 ÚP mesta Spišské Podhradie -  
schvaľovanie zámerov do zásobníka   - doplnenie č. 3 

primátor, 
predseda komisie 

16. Petícia proti plánovanej zmene Územného plánu mesta Spišské 
Podhradie 

primátor  

17. Žiadosti o odpustenie stočného:  
1. Bytové družstvo Spišská Nová Ves, Kamenárska 5,  Spišská 
Nová Ves – žiadosť o odpustenie stočného v bytovom dome, 
Štúrova 8, Spišské Podhradie 
2. Igor Mižigár, Podzámková 58, Spišské Podhradie - žiadosť 
o odpustenie poplatku za stočné 

predseda komisie 

18. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 hlavný kontrolór 

19. Grajcar Vlastislav, Prešovská 63, Spišské Podhradie  - 
prešetrenie vlastníctva 

primátor, 
predsedovia komisií 
 

20. Správy z komisií pri MZ  predsedovia  komisií 

21. Rôzne  

22. Záver  predsedajúci 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča N Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
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Pracovné komisie: 
Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Mgr. Jozef Bača 

Peter Hanigovský 
Mária Kaľavská 

Overovatelia zápisnice Štefan Faltin 
Mgr. Milan Blahovský 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  8 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Navrhujem doplniť do programu rokovania bod „Voľba 
hlavného kontrolóra.“ Má ešte niekto doplnenie programu? 

- nebol ďalší návrh na doplnenie programu 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-1 
MZ schvaľuje program rokovania. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača  
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie programu rokovania o bod – Voľba hlavného kontrolóra. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem Mgr. Jozefa Baču, p. Petra Hanigovského a p. Máriu Kaľavskú.  
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Uznesenie č.: MZ-09-21-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Jozef Bača, Peter Hanigovský, Mária Kaľavská. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem p. Štefana Faltina a Mgr. Milana Blahovského.  
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem p. Štefana Faltina a Mgr. Milana Blahovského.  
Za zapisovateľku určujem p. Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prešiel nám projekt cez MAS LEV – „Podpora a rozvoj cyklistiky v regióne pod Spišským hradom 
– výstavba elektronabíjacích staníc.“ Spis je na kontrole VO. Celkové oprávnené náklady sú 
49 980,34 €. Výška dotácie je 47 481,32 €.  V októbri by sme mohli realizovať projekt. 
Projekt „Regenerácia vnútrobloku na Sídlisku hrad v Spišskom Podhradí“ – sme po doplnení 
projektu, je v posudzovaní.   
Dažďová kanalizácia Kúpeľná ulica – máme PD na obnovu kanalizácie 140 m dn 250. Dostali by 
sme sa do pôvodnej kanalizácie a do potoka.   
Chodník Májová ulica – ideme do stavebného povolenia, máme urobené skúšky na vsakovanie 
a na hydrobloky.  
Technické vybavenie Koncertnej sály – predmet zákazky pozostáva z hlavnej modulárnej 
konštrukcie, mobilnej svetelnej batérie na svetlá, látkovým systémom, svetelnou technikou 
a projekčnou technikou. Cena bez DPH za všetky práce a dodávky je 65 972,45 €, cena celkom 
79 166,94 € plus maľovanie a statický posudok 2 500 + 2 500,- €.  
Dobudovanie základnej technickej infraštruktúry v meste – NFP 312060Y090 celková výška 
214 036,31 €, sme stále na kontrole VO. Cieľom projektu je rekonštrukcia mestských komunikácií 
na Robotníckej a Štefánikovej ulici, časť Rybníček. Stavebná firma EUROVIA Prešov. 
Asfaltovanie Spišská  Kapitula cez PSK a obnova asfaltových povrchov mestských komunikácií 
v Spišskom Podhradí – Levočská cesta a Štúrova ulica – september až október z vlastných firma 
EUROVIA  Prešov 52 094,82 € s DPH.  
Budúci pondelok -  06.09.  o 17.00 máme stretnutie ohľadom vytýčenia hraníc pozemkov okolo 
rozostavanej školy na Komenského ulici.   
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-1 
MZ berie na vedomie podané informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
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mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Jozef Komara 
Podal informáciu o kontrole plnenia uznesení. 
Prečítal návrh na zrušenie uznesenia. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-E-1 
MZ ruší uznesenie číslo: MZ-01-21-B-16 (MZ schvaľuje účasť mesta v konaní vo veci – dražba 
nehnuteľnosti Galova 181 v Spišskom Podhradí a schvaľuje účasť mesta v tejto dražbe 
s podaním maximálnej ceny do 15 000,- €). 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 

- neboli 
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Bod č.: 7 
Prideľovanie nájomných bytov  
 

- neboli žiadne žiadosti 
Bod č.: 8 
Návrh VZN č. 5/2021 o školských obvodoch základných škôl mesta  
 
Mgr. Peter Vandraško 
VZN pripomienkoval p. Lisoň, podstata je tá, aby sme VZN prijali, v akej forme, rozhodne MZ. 
Ing. Ján Lisoň 
Moje pripomienky som poslal prednostovi MsÚ aj predsedovi školskej komisie a  sú k  formálnej 
stránke textu návrhu VZN. Dostali sme návrh upravený školskou komisiou. V tomto texte návrhu 
školskej komisie navrhujem úpravy: 

- čl. III.  bod 3 – ak sa v texte uvádzajú ZŠ a táto skratka nie je vysvetlená, treba to uviesť 
v celom texte, zmeniť skratku na Základné  školy alebo  Základná škola  a „Sp. Podhradie“ 
na „Spišské Podhradie“ 

- Čl. IV. Záverečné ustanovenia – bod  5 – „všeobecné záväzné nariadenie“ zmeniť na  
„Všeobecne záväzné nariadenie“,  s veľkým  V, tak je to pôvodné VZN napísané  

- vynechať: „z 02.04.2019 a VZN“ 
- na konci vety doplniť: z 02.04.2019 
- na konci textu VZN vynechať: V Spišskom Podhradí, dňa 13.08.2021 

Mgr. Peter Vandraško 
Plne súhlasím s pánom poslancom, celý ten proces prebehol strašne rýchlo , chceli sme vyhovieť 
ZŠ, nemal som zapisovateľku, nebola mi poskytnutá iná, museli sme to riešiť rýchlo a promtne 
aby to bolo v rámci zákona, mohli sa stať takéto veci, ktoré pán poslanec vytkol. Vieme o čom 
budeme hlasovať, chceme pomôcť školám a školským zariadeniam, chcem ospravedlniť riaditeľov 
a školskú komisiu. Ďakujem, že niekto číta tie materiály a že reagoval na to pán poslanec. 
Pripomienky sú zapracované do VZN. 
MVDr. Michal Kapusta 
Kvôli tomuto bodu sme presúvali termín rokovania MZ zo septembra na august, aby sme stihli 
všetko tak, aby sme nikoho neukrátili na financiách čo sa týka dochádzky detí do našich škôl. To, 
že je čas prázdnin a dovoleniek je nám všetkým jasné a chcem poďakovať predsedovi komisie,  
členom komisie a aj zapisovateľke, ktorá prvotný návrh pripravila ešte pred dovolenkou pred 
rokovaním komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-4 
MZ schvaľuje pripomienky Ing. Jána Lisoňa k Návrhu VZN č. 5/2021 o školských obvodoch 
základných škôl mesta. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 5/2021 
MZ schvaľuje VZN č. 5/2021 o školských obvodoch základných škôl mesta. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu plnenia funkcií rodiny – 
detské ihrisko – areál na Školskej ulici v Spišskom Podhradí 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslali sme vám podklady. Je to výzva Ministerstva  práce, sociálnych vecí a rodiny na podporu 
rodiny  -  na vybudovanie detských ihrísk. Hľadali sme riešenia. Napadlo ma riešenie na IBV 
Pivovar II. ale to, že nemáme vysporiadané pozemky tak sa nedá, nakoniec po komunikácii 
s riaditeľmi základných škôl  a aj vedúcim oddelenia voľnočasových aktivít MsKS sme sa dohodli, 
že ho dáme do areálu na Školskej ulici. Bude to aj pre menšie deti, aj pre ŠKID aj pre CVČ a aj 
pre verejnosť. 
Mgr. Peter Vandraško 
Školská komisia sme to vôbec nemali na rokovaní. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť podanie žiadosti 
o poskytnutie dotácie na vybudovanie detského  ihriska na Školskej 3 v Spišskom Podhradí.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  berie na vedomie informáciu o podaní Žiadosti o poskytnutie dotácie na 
podporu plnenia funkcií rodiny – ihriská – Školská 3, Spišské Podhradie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Na zasadnutí Majetkovej, kontrolnej a škodovej komisie pán primátor oboznámil komisiu 
s podaním žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu plnenia funkcií rodiny – Multifunkčné ihrisko 
na Školskej 3. Komisia tieto informácie zobrala na vedomie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Mohli sme ísť na 50 000,- €. Uvidíme či budeme úspešní. 
Mgr. Peter Vandraško 
Nebude sa to biť so školským holubníkom? 
Mgr. Milan Blahovský 
Prednosť má rozvoj pred holubmi. Uvidíme aké to bude mať následky. Možno ho zrušíme.   Ja 
nepoviem, že nie lebo tam mám holuby. Uvidíme  ako to zvládnu tí, ktorí to budú mať pod 
kontrolou. Ustrážiť to niekedy je nad ľudské sily. Holuby sú v tejto veci druhoradé, uvidíme ako to 
bude, ustúpime záujmom občanov  mesta, štátu, únie. 
Štefan Faltin 
Pred 4 rokmi som o tom rozprával, kým tam nebude normálne oplotenie tak tam môže byť dozor 
aj neviem aký. Deti  aj po zatvorení ihriska  preskočia plot, tam treba vysoký plot, keď sa areál 
zamkne aby nepreskočili. Keď prídu policajti, brána je zatvorená oni už ďalej nejdú. 
Mgr. Jozef Bača 
Neviem čo mám povedať, som na tej škole od roku 1974, ihriská boli vždy otvorené,  nemám nič 
proti holubom  ani holubárom, v minulosti  nebol nikdy problém s policajtmi, neviem v čom je 
problém teraz, aj my sme boli deti, tiež sme sa niekde hrali, čo máme proti ihrisku alebo proti 
športu? Reagujem na to, že hovoríte, že je  tam  problém s ihriskami. 
Peter Hanigovský 
Kde budú ihriská? 
Mgr. Vladimír Šolc 
Kde Základná škola Palešovo nám. 9 vrátila pozemok. 
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Peter Hanigovský 
Myslím si, že máme ihrísk v meste  dosť, len aby boli využívané, to ihrisko je prázdne. Najviac sú 
v súčasnej dobe využívané počítače. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ihriská  v areáli na Školskej ulici a MŠK sú pod kontrolu tak,  ako sme to schválili, máme 
prevádzkové poriadky, ktoré sa dodržujú. Ihriská čo majú 10 rokov sú za zenitom, bolo by treba 
robiť obnovu, aj na Májovej aj na Sídlisku hrad. Možno, že nám to neprejde a keď nám to prejde 
tak musíme nájsť kompromisné riešenie. 
Mgr. Peter Vandraško 
Začal som to na školskej komisii. Súhlasím s p. Bačom, že niekedy boli ihriská otvorené a nikomu 
to nevadilo, ak otvoríme školský areál, ďalšia vec je údržba a potom otvorme všetky areály, 
otvorme všetky ihriská. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nesúhlasím otvoriť bez dozoru. Bol by tam neporiadok. 
Mgr. Peter Vandraško 
Keď p. Bača povedal otvorme všetko pre ľudí tak otvorme všetko. 
MVDr. Michal Kapusta 
Je tu podaný projekt, otázkou je či chceme ísť do toho alebo nie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-5 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy  na plnenia 
funkcií rodiny  na sprostredkovateľský orgán:  

• názov projektu: Vybudovanie detského ekologického multifunkčného ihriska na Školskej 
ulici v Spišskom Podhradí  

Výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa stanovená 
z celkových oprávnených výdavkov 41 000,- € predstavuje čiastku 4 100,00- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok – Obnova mestskej knižnice, 
mestskej galérie a múzejnej expozície. 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Je vonku výzva na obnovu kultúrnych  zariadení. Máme problém so statikou. Stavba je po záruke. 
Na terase nám zateká, dlažba v podkroví praská. Išli by sme do stavebnej časti – výmena dlažby, 
odstránenie zatekajúcich nedostatkov, vybavenie vitrín, regály  do knižnice atď. Žiadame 200 tis. 
Termín je november. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť podanie žiadosti  
o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych 
inštitúcií.  
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti o NFP na podporu udržateľnosti 
a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID – 19 – obnova mestskej knižnice 
a galérie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Na zasadnutí Majetkovej, kontrolnej a škodovej komisie tieto informácie podal pán primátor, 
komisia uvedené informácie zobrala na vedomie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-6 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy na podporu 
udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19 na 
sprostredkovateľský orgán: 

• kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75 
• názov projektu: Obnova mestskej knižnice, mestskej galérie a múzejnej expozície 

výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa stanovená 
z celkových oprávnených výdavkov 200 000,- € predstavuje čiastku 10 000,00- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok – Zníženie energetickej 
náročnosti budovy ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Urobilo by sa to čo sme robili v mestských budovách. Je to projekt, ktorý  znižuje energetickú 
náročnosť budovy -  výmena kotolne, svietidlá, odstránenie vlhkosti, rekuperácia, zateplenie, atď. 
Chcel by som zachovať a nemeniť okná.  Musíme vojsť do kritéria „ A 0“. Celkový objem – 
1 000 000 €.  Rozprával som s riaditeľom na túto tému. Trošku  má problém so zateplením lebo 
sa stratí pohľad na školu. Som si toho vedomý. O toto prídeme. 
Mgr. Peter Vandraško 
Na to som reagoval aj ja po rozhovore s riaditeľom. Okná sú tak kvalitné, v telocvični nemáme 
žiadne zábrany na oknách,  ten dodávateľ skočil s kanadami na tie okná a im sa nič nestalo. Či sa 
niečo v Podhradí nestratí z hľadiska historického atď. Možno by to bolo potrebné prebrať 
s riaditeľom. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme schválený dokument, že do roku 2030 máme dostať všetky budovy do A nulky. Možno o 5 
rokov sa nájde iné riešenie. Určite bez zateplenia budovy nedostaneme A nulku. Ak pôjdeme 
zatepľovať z vnútra stratíme podlahovú plochu. Ak máme ísť do toho tak prvý termín je október 
a druhý november. Túto žiadosť bez MZ nepodáme. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná  komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti o NFP na zníženie energetickej 
náročnosti  ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí na SIEA. Nevyjadrujeme sa k technickému 
riešeniu. 
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Mgr. Milan Blahovský 
Na zasadnutí Majetkovej, kontrolnej a škodovej komisie pán primátor podal informáciu o možnosti 
podania žiadosti o NFP – zateplenie ZŠ Školská 3. Komisia uvedené informácie zobrala na 
vedomie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-7 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy Zníženie 
energetickej náročnosti verejných budov na sprostredkovateľský orgán: 

• kód výzvy OPKZP-PO4-SC431-2021-68 
• názov projektu: Zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Školská 3,  Spišské 

Podhradie.  

výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa stanovená 
z celkových oprávnených výdavkov 1 000 000,- € predstavuje čiastku 50 000,00- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Čerpanie financií z Plánu obnovy EU pre SR – projekty pre školy a školské 
zariadenia mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Podal informáciu o čerpaní financií z Plánu obnovy pre školy a školské zariadenia mesta Spišské 
Podhradie. Celkový rozpočet je 800 000,- € bez DPH. Dostavba vstavby podkrovia a nafukovacia 
hala pre ZŠ Školská 3 a rekonštrukcia telocvične pre ZŠ Palešovo nám. 9.  
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť podanie 
žiadosti. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť plán obnovy pre školy takto: 

a) ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie 
- dostavba vstavby podkrovia + debarierizácia -  500 000,- € 
- nafukovacia hala - 300 000,- € 
b)  ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie 
- rekonštrukcia telocvične – 100 000,- € 

Mgr. Milan Blahovský 
Na zasadnutí Majetkovej, kontrolnej a škodovej  komisie primátor podal informáciu o možnosti 
čerpania financií z Plánu obnovy – dostavba vstavby podkrovia a nafukovacia hala pre ZŠ 
Školská 3 a rekonštrukcia telocvične pre ZŠ Palešovo nám. 9. Komisia zobrala podané informácie 
na vedomie.  
Mgr. Peter Vandraško 
Školská komisia nebola o tom informovaná. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Riaditelia škôl a aj predseda školskej komisie boli informovaní ako prví. S tebou osobne som, pán 
predseda, o tom rozprával po telefóne, aj ohľadom vstavby podkrovia, aj ohľadom nafukovacej 
haly.  Informáciu dostali všetky zapisovateľky. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-8 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci Plánu Obnovy SR 
v kapitole školstvo na sprostredkovateľský orgán: 

• názov projektu: Rekonštrukcia a obnova ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie 
• zámerom je dokončenie Vstavby podkrovia, debarierizácia a prístavba telocvične - 

nafukovacej haly v rámci zvyšovania kapacity školy  

výška maximálnej celkovej finančnej podpory zo strany SR predstavuje čiastku 800 000,00 € bez 
DPH. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-9 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci Plánu Obnovy SR 
v kapitole školstvo na sprostredkovateľský orgán: 

• názov projektu: Rekonštrukcia telocvične pri ZŠ Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
• zámerom je rekonštrukcia telocvične  v areáli školy, ktorá je zároveň vyhlásená za 

Národnú kultúrnu pamiatku  a zapísaná do Zoznamu UNESCO.  

výška maximálnej celkovej finančnej podpory zo strany SR predstavuje čiastku 100 000,00 € bez 
DPH. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Memorandum o partnerstve a spolupráci – Nadácia PSK pre podporu rodiny  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Skôr by o tom viac mohol  povedať p. Bača. 
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Mgr. Jozef Bača 
Som v dozornej rade, keď sú živelné pohromy tak sa dajú z nadácie získať peniaze, včera sme 
schvaľovali účasť kraja v tejto nadácii. Ostatné mestá a obce majú poplatok podľa počtu 
obyvateľov. 
Mária Kaľavská 
Komisia sociálna, zdravotná a bytová schvaľuje podpísanie Memoranda o partnerstve 
a spolupráci medzi Nadáciou PSK pre podporu rodiny, Námestie mieru 2, Prešov a mestom 
Spišské Podhradie.  
Mgr. Jozef Bača 
Podporu budú môcť dostať len tí občania, ktorí sú v obciach, ktoré prispejú do fondu. A keď tak sa 
pýtajte. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ prihlásenie mesta Spišské Podhradie k Memorandu o partnerstve 
a spolupráci s Nadáciou PSK pre podporu rodiny. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia to nemala v programe. Pripadá  mi to ako „výpalníctvo“ , 
dajte mi peniaze a potom budete odškodnení.  A tí, ktorí  sa neprihlásia tí majú smolu lebo sú 
z inej „planéty“. Divný pohľad majú tí poslanci čo to schvaľovali. Ja viem, že je to pekné, 
humánne, prečo to nefunguje opačne, ale keď nedáte nič, nedostanete. 
Ing. Ján Lisoň 
Je to určitá forma solidarity občanov PSK, aj orgány PSK sú orgánmi samosprávy, ak ide o nejakú 
haváriu, má v rozpočte aj PSK iné zdroje ale toto je iná forma solidarity. Tá výške je len 
symbolická. Do výšky minimálnej mzdy. 
Mgr. Peter Vandraško 
Žiadosť ktorá prišla z PSK, tam je garant kto? Kto to je? 
Ing. Slávka Čarná 
Mgr. Viktor Guman, správca  nadácie. 
Mgr. Peter Vandraško 
Vieme čo to je za nadácia kde je podpísaný Viktor Guman? Za chvíľu to bude “Jožko Pako“?, sa 
pýtam. 
MVDr. Michal Kapusta 
Štatutárom je župan, keď je to nadácia PSK.  
Mgr. Jozef Bača 
PSK nie je jediný čo takúto nadáciu  založil. Schvaľovali sme to včera na kraji.  Prešovský župan 
je garantom toho. To nie je výmysel Viktora Gumana. 
Mgr. Peter Vandraško 
Lebo tu už boli rôzne nadácie a vieme ako to dopadlo. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja sa nebránim, schválime – neschválime. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-10 
MZ schvaľuje podpísanie Memoranda o partnerstve a spolupráci medzi Nadáciou PSK pre 
podporu rodiny, Námestie mieru 2, Prešov a mestom Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc 0 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 14 
Majetok:  
1. Vysporiadanie pozemkov pod verejnoprospešnými stavbami IBV Pivovar II – 
bezodplatný prevod pozemkov vo vlastníctve SR na mesto Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prišlo nám zamietnuté stanovisko zo Slovenského pozemkového fondu.   Nebol problém s tým, 
žeby nám to nechceli dať, nedajú nám celé pozemky, musíme ich podeliť. Je tam firma Eskol, 
ktorá kúpila pozemky a ona vypracovala PD k územnému konaniu.  V žiadnom prípade nemôže 
žiadať o vysporiadanie pozemkov  firma  ale mesto. Prerábame PD pod našou hlavičkou. Podelili 
sme to podľa stavebných  objektov, musia byť takto rozdelené parcely.  Povedali nám, že potoky 
nemôžeme dostať do majetku mesta ale do Slovenského vodohospodárskeho podniku. 
Pod Trhoviskom nie je žiadny reštitučný nárok. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť podanie žiadosti o vysporiadanie 
pozemkov určených na verejnoprospešnú stavbu IBV Pivovar II na základe vyhotoveného 
geometrického plánu. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť vysporiadanie 
pozemkov do vlastníctva mesta Spišské Podhradie pod verejno-prospešnou stavbou, 
nachádzajúcich sa v meste Spišské Podhradie, k.ú. Spišské Podhradie podľa vyhotoveného 
geometrického plánu.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti na SPF o bezodplatný prevod 7 parciel 
o výmere spolu 8 074 m2. 
MVDr. Michal Kapusta 
Počet a výmera parciel sa od rokovania komisií MZ znížili. 
Je potrebné zrušiť uznesenie, ktoré sme prijali v marci 2021.  
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-E-2 
MZ ruší uznesenie č. MZ-03-21-B-7 zo dňa 25.03.2021. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-11 
MZ schvaľuje bezodplatné vysporiadanie pozemkov pod verejnoprospešnými stavbami v lokalite 
IBV PIVOVAR II. etapa k. ú. Spišské Podhradie od Slovenského pozemkového fondu SR na LV č. 
2267 do vlastníctva mesta Spišské Podhradie a to pozemky: 

1. Časť z pôvodnej parcely KN-E 872/2 – orná pôda vo výmere 1418 m2, zapísaná na LV č. 
2267 na novovzniknuté parcely  

• KN – C - 2080/106 orná pôda 46 m²  
• KN – C – 2080/107 orná pôda 300 m² 
• KN – C - 2080/108 orná pôda 48 m² 
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• KN – C – 2080/ 109 orná pôda 38 m² 

Spolu 432 m² 

2. Celú Parcelu KN-E 870 – orná pôda vo výmere 954 m2, zapísaná na LV č. 2267 na 
novovzniknuté parcely  

• KN – C - 2081/18 orná pôda 3 m²  
• KN – C – 2080/110 orná pôda 422 m² 
• KN – C - 2080/111 orná pôda 58 m² 
• KN – C – 2080/112 orná pôda 461 m² 
• KN – C - 2082/5 t. t. p. 9 m² 

Spolu 953 m² 

3. Celú parcelu KN – E – 869 orná pôda vo výmere 2170 m ², zapísaná na LV 2267 na 
novovzniknuté parcely  

KN – C - 2081/18 orná pôda 174 m²  

KN – C – 2080/110 orná pôda 340 m² 

KN – C - 2080/111 orná pôda 719 m² 

KN – C – 2080/112 orná pôda 486 m² 

KN – C - 2082/1 t. t. p. 446 m² 

KN – C - 2082/7 t. t. p. 5 m² 

Spolu 2170 m² 

4. Celú parcelu KN-E 1778 – orná pôda vo výmere 2397 m2, zapísaná na LV č. 2267 na 
novovzniknuté parcely 

KN – C - 2081/18 orná pôda 1488 m²  

KN – C – 2081/19 orná pôda 909 m² 

Spolu 2397 m² 

5. Celú parcelu KN-E 1777 – ostatná plocha vo výmere 155 m2, zapísaná na LV č. 2267 na 
novovzniknuté parcely 

KN – C - 2081/18 orná pôda 29 m²  

KN – C – 2081/19 orná pôda 126 m² 

Spolu 155 m² 

6. Časť z pôvodnej parcely KN-E 1785 – ostatná plocha vo výmere 652 m2, zapísaná na LV 
č. 2267 na novovzniknuté parcely 
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KN – C - 2081/20 orná pôda 71 m²  

KN – C - 2081/24 orná pôda 12 m² 

Spolu 83 m² 

7. Časť z pôvodnej parcely KN-E 1776 – ostatná plocha vo výmere 3493 m2, zapísaná na 
LV č. 2267 na novovzniknuté parcely 

KN – C – 2086/65 orná pôda 87 m² 

KN – C - 2081/19 orná pôda 63 m² 

KN – C - 2086/66 orná pôda 195 m² 

Spolu 345 m² 

8. Časť z pôvodnej parcely KN-E 1775 – ostatná plocha vo výmere 1159 m2, zapísaná na 
LV č. 2267 na novovzniknuté parcely 

KN – C – 2085/3 orná pôda 120 m² 

KN – C - 2086/66 orná pôda 71 m² 

Spolu 191 m² 

Celková výmera budúcich nadobudnutých pozemkov rôznych klasifikácií je 6 726 m2. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  
2. Aladár Plachetka, Štefánikova 176, Spišské Podhradie – žiadosť o odkúpenie 
domu 

 

 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia neodporúča MZ schváliť odpredaj rodinného domu na 
Štefánikovej ulici č. 85 v prospech Aladára Plachetku vzhľadom na to, že uvedený rodinný dom je 
obývaný na základe nájomnej zmluvy. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ zamietnuť žiadosť pána 
Aladára Plachetku, Štefánikova 176 o odkúpenie domu na Štefánikovej ulici 85 vo vlastníctve 
mesta Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
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Finančná komisia  navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Aladára Plachetku, Štefánikova 176, Spišské 
Podhradie o odkúpenie domu a zachovať dom v majetku mesta. 
Peter Hanigovský 
Je to dom, v ktorom  býva p. Blaschke, bolo by dobre sa zaoberať touto fasádou, celá je 
travertínová, takú som fakt nevidel nikde. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-F-1 
MZ zamieta žiadosť Aladára Plachetku, Štefánikova 176, Spišské Podhradie o odkúpenie domu. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

3. Jozef Hockicko a manž. Anna Hockicková, Bielidla 894/8, Spišské 
Podhradie – žiadosť o odkúpenie mestského pozemku 

 

 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ vyhovieť žiadosti p. 
Jozefa Hockicka a manž. Anny Hockickovej, Bielidla 894/8, Spišské Podhradie a schváliť predaj 
parcely KN-C 1218/1 ostatná plocha o výmere 61 m2 a parcely KN-C 1202 ostatná plocha 
o výmere 32 m2 zapísanej na LV č. 1. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť predaj pozemku parc.č. C-KN 1202 o výmere 32 m2, C-
KN 1218/1 o výmere 61 m2 pre Jozefa Hockicka a manž. Annu Hockickovú, Bielidla 894/8, 
Spišské Podhradie za cenu, ktorá je rovnaká ako bola cena pri nadobudnutí pozemku pod 
komunikáciou k IBV v lokalite bývalej tehelne, t.j. 20,- €/m2. Náklady spojené s prevodom a GP 
hradí nadobúdateľ.  
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku na parcelách KN-
C 1202 vo výmere 32 m2 a KN-C 1218/1 vo výmere 61 m2 zapísaných na LV č. 1 pre Jozefa 
Hockicka a Annu Hockickovú, Bielidla 894/8, Spišské Podhradie s podmienkou vypracovania 
geometrického zamerania na vlastné náklady žiadateľa. Cenu pozemku navrhuje určiť finančnej 
komisii. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-12 
MZ schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti formou prípadu hodného osobitného zreteľa a to 
pozemky – parcela KN-C 1202 ostatná plocha o výmere 32 m2 a parcela KN-C 1218/1 ostatná 
plocha o výmere 61 m2 nachádzajúce sa v k.ú. Spišské Podhradie, zapísané na LV č. 1 pre 
Jozefa Hockicka a manž. Annu Hockickovú, Bielidla 894/8, Spišské Podhradie.  Náklady 
súvisiace s prevodom nehnuteľností hradí kupujúci. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
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Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-13 
MZ schvaľuje výzvu pre  vlastníkov pozemkov v katastrálnom území Spišské Podhradie: 

 - p.č. 1221/1 Ing. Daniel Dzugas a MUDr. Adriana Kešeľáková, 

- p. č. 1223 – Vincent Valt a Iveta Valtová, 

-  p.č. 1226 – Marek Gedra a Zuzana Gedrová  na vysporiadanie práva užívania pozemku č.p. 
1218/6 v časti za pozemkom v ich vlastníctve. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

4. Jaroslav Jacko a Gabriela Bašistová, Ľud. Kukorelliho 167/5, Michalovce – 
žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Jedná sa o pozemok na IBV Galova.  
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť predaj časti 
pozemku – parcely KN-C 990/1 zastavané plochy a nádvoria zapísané na LV č. 1 pre Jaroslava 
Jacka a Gabrielu Bašistovú, Ľud. Kukorelliho 167/5, Michalovce po novom zameraní pozemku 
geometrickým plánom a zachovaní ochranného pásma kanalizácie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ odpredať časť parcely C-KN 990/1 až po vytýčení línie uloženia 
kanála na odvod dažďovej vody v lokalite kúpalisko. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-14 
MZ schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti formou prípadu hodného osobitného zreteľa a to 
pozemok – časť parcely KN-C 990/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere cca 125 m2 
nachádzajúcej sa v k.ú. Spišské Podhradie, zapísaný na LV č. 1 pre Jaroslava Jacka a Gabriely 
Bašistovej, Ľud. Kukorelliho 167/5, Michalovce. Náklady súvisiace s vypracovaním geometrického 
plánu a prevodom nehnuteľnosti hradí kupujúci. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
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Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

5. Zásielkovňa s.r.o., Kopčianska 82/A, Bratislava – ponuka na osadenie Z-
BOXu 

 

 
Mgr. Jozef Srnka 
Máme ponuku  od firmy na osadenie Z-BOXu, kde si viete vyzdvihnúť svoju zásielku 24 hod. 
denne. Funguje to vo viacerných mestách. Teba nájsť nejaké miesto kde by to bolo zmysluplne 
osadené. Všetci vidíme ako pošta upravuje svoje prevádzkové hodiny, ide o to  aby sme 
nezaťažovali poštu keď už skoro ledva funguje. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozpočtu odporúča MZ schváliť umiestnenie 
samoobslužných Z-BOXov v meste Spišské Podhradie.  
Mgr. Milan Blahovský  
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť prenájom pozemku pre spoločnosť 
Zásielkovňa, s.r.o,, Kopčianska 3338/82A, Bratislava pre umiestnenie Z-BOXov. Komisia na 
prenájom navrhuje pozemok časť parcely K-NC 1737 na Mariánskom námestí.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť prenájom pozemku pre spoločnosť Zásielkovňa s.r.o., 
Kopčianska 82/A, Bratislava na inštaláciu Z-BOXov za cenu 1,- €/každý začatý 1 m2/1 rok bez 
akejkoľvej účasti mesta na príprave inštalácie a prevádzke zariadenia. 
Peter Hanigovský 
Väčšinou sú umiestnené v supermarketoch. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zásielkovňu áno ale miesto ešte nevieme.  
Ing. Stanislav Ledecký 
Ako im to súri? 
Mgr. Jozef Srnka 
Nie, že súri,  ale hľadajú miesto. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-15 
MZ schvaľuje prenájom pozemku pre spoločnosť Zásielkovňa s.r.o., Kopčianska 82/A, Bratislava 
na inštaláciu Z-BOXOV za cenu 1,- €/každý začatý1 m2/1 rok, bez akejkoľvek účasti mesta na 
príprave inštalácie a prevádzke zariadenia. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

6. Farma Beharovce, Beharovce 37 – žiadosť o prenájom poľnohospodárskej 
pôdy 
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MVDr. Michal Kapusta 
Majú problém, sťahujú sa. Na Podbranisku sme to riešili či obce nemajú nejaké pozemky na 
prenájom. Na nejaký  čas by sme mohli pozemky pre budúcu vodnú plochu prenajať na nejaký 
čas, aby tu mohli zostať. 
Mgr. Peter Vandraško 
A čo s tými čo  teraz na týchto pozemkoch pasú hovädzí dobytok? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nemajú nájomnú zmluvu.  
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť prenájom 
poľnohospodárskej pôdy parcely C-KN 1984/3 o výmere 13 611 m2, 1983/4 o výmere 125 147 
m2, 1982/2 o výmere 76 390 m2, 1985/4 o výmere 3 412 m2 a E-KN 3473 o výmere 12 597 m2 
pre Farmu Beharovce, s.r.o., Beharovce 37. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ pre zachovanie ovčiarstva v regióne schváliť zámer prenájmu 
poľnohospodárskej pôdy parcely C-KN 1984/3 o výmere 13 611 m2, 1983/4 o výmere 125 147 
m2, 1982/2 o výmere 76 390 m2, 1985/4 o výmere 3 412 m2 a E-KN 3473 o výmere 12 597 m2 
pre Farmu Beharovce, s.r.o., Beharovce 37 na dobu neurčitú, najdlhšie do začatia výstavby 
viacúčelovej vodnej nádrže s tým, že v nájomnej zmluve bude uvedená možnosť vypovedania 
zmluvy pre obe strany z akéhokoľvek dôvodu  alebo bez udania dôvodu.  
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia odporúča MZ schváliť prenájom poľnohospodárskej 
pôdy nachádzajúcej sa na parcelách KN-C 1983/3, KN-C 1983/4, KN-E 3473, KN-C 1982/2 
a KNC 1985/4 v celkovej výmere 231 157 m2 v prospech Farmy Beharovce, s.r.o. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-16 
MZ schvaľuje  zámer prenájmu nehnuteľností formou prípadu osobitného zreteľa a to 
poľnohospodárskej pôdy: parcely C-KN 1984/3 o výmere 13611 m2, 1983/4 o výmere 125 147 
m2, 1982/2 o výmere 76 390 m2, 1985/4 o výmere 3 412 m2 a E-KN 3473 o výmere 12 597 m2 
pre Farmu Beharovce, s.r.o., Beharovce 37 na dobu neurčitú, najdlhšie do začatia výstavby 
viacúčelovej vodnej nádrže s tým, že v nájomnej zmluve bude uvedená možnosť vypovedania 
zmluvy pre obe strany z akéhokoľvek dôvodu alebo bez udania dôvodu, pre záchranu ovčiarstva 
v regióne pod Spišským hradom. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

7. Emília Horváthová, Spišské Podhradie – žiadosť o postavenie maringotky 
 

 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ zamietnuť žiadosť pani 
Emílie Horváthovej, Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Emílie Horváthovej, Spišské Podhradie 
o postavenie maringotky. 
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Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia neodporúča MZ schváliť vybudovanie maringotky na 
Štefánikovej ulici „časť Rybníček“. 
Mária Kaľavská 
Komisia sociálna, zdravotná a bytová zamieta žiadosť pani Emílie Horváthovej, bytom mesto 
Spišské Podhradie o postavenie maringotky  pri nájomných bytoch na Štefánikovej ulici – časť 
Rybníček v Spišskom Podhradí. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-F-2 
 MZ zamieta žiadosť p. Emílie Horváthovej, bytom Spišské Podhradie o postavenie maringotky. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

8. Vlastníci bytov Bodrog, Sídlisko hrad 794/5, Spišské Podhradie – žiadosť 
o vysporiadanie pozemku, parcela č. 93 

 

 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť predaj pozemku 
parc. č. KN-C 93 vo výmere 213 m2, zapísanej na LV č. 1 pre vlastníkov bytov Bodrog, Sídlisko 
hrad 794/5, Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zámer odpredaja pozemku parcela KN-C 93 o výmere 213 
m2 pre vlastníkov bytov bytového domu BODROG, Sídlisko hrad 794/5, Spišské Podhradie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ odpredaj pozemku na parcele KN-C 93, vo 
výmere 213 m2, zapísanej na LV č. 1 v prospech vlastníkov bytov Bodrog, Sídlisko hrad 794/5, 
Spišské Podhradie. Cenu navrhuje určiť finančnej komisii. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-17 
MZ schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti formou prípadu osobitného zreteľa a to pozemku 
parcela KN-C 93 zastavané plochy a nádvoria o výmere 213 m2 pre vlastníkov bytov bytového 
domu BODROG, Sídlisko hrad 794/5, Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Majetok:  
9. Bytové spoločenstvo LESÁK, Májová 48, Spišské Podhradie – žiadosť 

o vybudovanie spevnených plôch pred bytovým domom Májová 48 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Dali si žiadosť aby sa tiež vybudovala taká spevnená plocha ako ku MŠ. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť vybudovanie spevnených plôch na 
Májovej ulici č. 48 a zároveň navrhuje Bytovému spoločenstvu Lesák vyžiadať súhlasné 
stanovisko od vlastníkov bytového domu na Májovej ulici č. 736/47. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  berie na vedomie žiadosť  o vybudovanie spevnených plôch pred bytovým 
domom Bytového spoločenstva Lesák , Májová 48, Spišské Podhradie.  
Môj názor - tam je plocha spevnená, je urobená z makadamu, je vyjazdená, zarastená. Bude 
treba to zvážiť.  
MVDr. Michal Kapusta 
Dali sme návrh na uznesenie, že berieme na vedomie, musíme osloviť vedľajšiu bytovku. 
Ing. Ján Lisoň 
Plocha je využívaná na parkovanie aj teraz. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-3 
MZ berie na vedomie žiadosť Bytového spoločenstva LESÁK, Májová 48, Spišské Podhradie 
o vybudovanie spevnených plôch pred bytovým domom Májová 48. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok:  

10. FENIX Plus, s.r.o., Hroncova 9, Košice – žiadosť o pomoc pri zabezpečení 
relizácie infraštruktúry 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Investor hľadá spôsob ako by mohol dostať dotáciu od štátu na inžinierske siete.  Boli sme na 
rokovaní na Ministerstve životného prostredia.  Rozprával som s premiérom minulý  týždeň, že 
firma postaví bytové domy,  tiež aj DSS a potom dá dotáciu samospráve na to aby to odkúpila. 
Rozmýšľa sa nad tým aj na Envirofonde. Štát by bol ochotný vykryť aj 75% nákladov. Z finančnej 
komisie  je návrh, že dobre, nech mesto ide do takej spolupráce so súkromným investorom,  ale 
len do výšky dotácie, ktorú dá štát. Pán  Magula povedal, že znesie všetko, žeby aj splácal splátky 
zo ŠFRB. Môže však  firma za dva roky skončiť a kto bude splácať splátky potom?  
Pán Magula zaplatil zmeny a doplnky ÚPM  č. 3, povedal, že všetko postaví a za jedno euro dá 
do majetku mesta. Mne sú problémom diaľnica, inžinierske siete  a druhý problém je hydinárska 
farma. Hydinárska farma  ide do stavu zmrazovania a idú ekologickým spôsobom chovu. Treba 
prečerpávacie stanice, pretlakové stanice, musí to  ísť popod diaľnicu. Pánovi Magulovi  vychádza 
voda a kanál na 2 mil. €. PVPS by mu preplatila náklady na materiál. Kanál mu PVPS nepreplatí 
lebo to je mestský.  My sme prijali určité pravidlá. Ak by ministerstvo  prijalo pravidlá, že firma 
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vybuduje siete a mesto ich za presných pravidiel od štátu kúpi, tak by sa do toho dalo ísť. Toto už 
funguje cez ŠFRB.  
Peter Hanigovský 
Ako dobrý podnikateľ si chce urobiť dobý výsledok, vo finále to zaplatí štát. 
Mesto by cez fondy malo žiadať na vystavanie kanálov atď.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ak mesto pôjde žiadať, ja musím urobiť súťaž a kde je napísané, že Fenix túto súťaž vyhrá? 
A tam je problém, investori nakúpili pozemky, majú z toho gažu, ak to urobí štát , tak ceny 
pozemkov by napr. neboli 80 ale 60 m2. Pravidlá určuje štát, to je pri bytových domoch a pri DSS. 
Peniaze by prešli cez účty mesta a nakoniec by sme dostali vodné stavby do majetku mesta, 
myslím kanál. Nechceme ísť do rizika.  Keď tento mechanizmus štát príjme tak to bude pre obce 
dobre. 
Mgr. Jozef Bača 
Ak nedostanú dotáciu tie pozemky budú stáť určitú sumu,  ak nedostanú tak cenu nezníži. Vo 
finále to zaplatia tí čo si tam kúpili pozemky. 
Mgr. Jozef Srnka 
On pozemky predáva ako fyzická osoba o a žiadosť je na firmu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Predal  asi 10 pozemkov.  My sme urobili kanál na IBV Pivovar cez Envirofond, ale to nie je 
pravidlo, že vždy dostaneme z Enviro fondu  financie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť spoluprácu so spoločnosťou FENIX Plus s.r.o. , Hroncova 
9, Košice pri realizácii výstavby IBV s tým, že mesto má zámer nadobudnúť siete (vodovod 
a kanalizáciu) do majetku mesta za cenu maximálne do sumy prijatej štátnej dotácie. 
Môj názor je zmeniť v texte  uznesenia: „mestské financie“ na  „mestské finančné prostriedky“. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-18 
MZ schvaľuje spoluprácu so spoločnosťou FENIX Plus s.r.o., Hroncova 9, Košice pri realizácii 
výstavby IBV Tehelňa – Svätý Martin za podmienok, že výška mestských finančných prostriedkov 
na nadobudnutie už zrealizovaných verejnoprospešných stavieb v tejto lokalite sa bude rovnať 
výške štátnej alebo európskej dotácie pre kúpu verejnoprospešných stavieb IBV Tehelňa – Svätý 
Martin. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 

2. Zmeny a doplnky č. 5 ÚP mesta Spišské Podhradie – schvaľovanie 
zámerov do zásobníka – doplnenie č. 3 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Dostali sme  žiadosť p. Sedláka o zmenu a doplnky ÚPM. Dnes som pozeral územný plán 
a komunikácia, ktorá je v územnom pláne, ktorú  vybudoval p. Cisko,  nie je v projekte 
dopravného napojenia. Cesta okolo Poľovníckeho domu čo robil p. Cisko, to nie je dôležitá cesta. 
Žiadosť p. Sedláka prišla, na základe toho, že p. Cisko vybudoval cestu.  Možno bude problém na 
KSÚ. Treba si uvedomiť čo v tých lokalitách chceme. Pán Cisko už stavia. Neviem či ustojíme 
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stanovisko KSÚ. Pán Cisko postavil cestu na svoje náklady. Pán Sedlák chce zmeniť záhradu za 
možnosť výstavby  rodinného domu.   
Jozef Komara 
Stanovisko Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja - pánovi Dušanovi 
Sedlákovi bude zaslaná odpoveď, že parcela KN-C 236 je vedená podľa územného plánu ako 
záhrada. 
MVDr. Michal Kapusta 
Prvá žiadosť bola  v súlade s územným plánom  a druhá žiadosť prišla na zámenu záhrada za 
stavebný pozemok.  Uzavrime zmeny a doplnky č. 5. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-4 
MZ berie na vedomie žiadosť p. Milana Sedláka, Štefánikova 54, Spišské Podhradie o zmenu 
územného plánu. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Petícia proti plánovanej zmene Územného plánu mesta Spišské Podhradie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Petíciu sme prerokovali, ľudia tu boli, pripomienkovali, ale sme neprijali uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-5 
MZ berie na vedomie Petíciu proti plánovanej zmene Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Žiadosti o odpustenie stočného: 

1. Bytové družstvo Spišská Nová Ves, Kamenárska 5, Spišská Nová 
Ves  

2. Igor Mižigár, Podzámková 58, Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ aby k posúdeniu a prípadnému rozhodnutiu o odpustení stočného 
za rok 2017 vyzvalo Igora Mižigára, Podzámková 58, Spišské Podhradie, na predloženie kópií 
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faktúr za dodávku pitnej vody za obdobie rokov 2017, 2018, 2019 a 2020 a zároveň dokladov 
o dátume vzniku poruchy, dátume odstránenia poruchy, kto poruchu odstránil, potvrdenie PVPS 
a.s. Poprad o uznaní úniku vody na odbernom zariadení pitnej vody z dôvodu poruchy odberného 
zariadenia pitnej vody. 
Finančná komisia zároveň navrhuje, aby pri posudzovaní žiadostí o odpustenie platby za stočné 
bola braná do úvahy aj lehota premlčania platná v občiansko-právnych vzťahoch. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-19 
MZ schvaľuje výzvu  pre Igora Mižigára, Podzámková 58, Spišské Podhradie na predloženie kópií 
faktúr za dodávku pitnej vody za obdobie rokov 2017, 2018, 2019 a 2020 a zároveň dokladov 
o dátume vzniku poruchy, dátume odstránenia poruchy, kto poruchu odstránil, potvrdenie PVPS 
a.s. Poprad o uznaní úniku vody na odbernom zariadení pitnej vody z dôvodu poruchy odberného 
zariadenia pitnej vody. 
Zodpovedný: Prednosta MsÚ Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zníženie stočného za odvod odpadovej vody v roku 2021 
pre Bytové družstvo Spišská Nová Ves, v bytovom dome Štúrova 8 v Spišskom Podhradí vo 
výške 83,25 € vrátane 20% DPH z dôvodu poruchy na prívode pitnej vody za vodomerom PVPS 
a.s. v období od 03.02.2021 do 03 06.2021. Zníženie stočného bude uplatnené pri jeho 
vyúčtovaní za rok 2021. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-20 
MZ schvaľuje zníženie stočného za odvod odpadovej vody v roku 2021 pre Bytové družstvo 
Spišská Nová Ves, v bytovom dome Štúrova 8 v Spišskom Podhradí vo výške 83,25 € vrátane 
20% DPH z dôvodu poruchy na prívode pitnej vody za vodomerom PVPS a.s. v období od 
03.02.2021 do 03 06.2021. Zníženie stočného bude uplatnené pri jeho vyúčtovaní za rok 2021. 
Zodpovedný: Prednosta MsÚ Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021  
 
Ing. Stanislav Ledecký 
Prečítal Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021. 
V novembri končí funkčné obdobie hlavného kontrolóra.  
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Uznesenie č.: MZ-09-21-B-21 
MZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021. 
Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Vlastislav Grajcar, Prešovská 63, Spišské Podhradie – prešetrenie vlastníctva  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslali sme vám právnu analýzu. Pán Grajcar tu bol viackrát. Prvé stanoviská komisií boli, že 
berie na vedomie. Vrátil som to naspäť, musíme si povedať čo vlastne chceme. ROEP v rokoch 
2004 – 2006,  priklepol túto parcelu ako mestskú, my sme ju zamenili s Biskupským úradom. Pán 
Grajcar sa dostal  k spisom kde tá parcela bola ich rodiny.  Prešiel čas na to žeby sme to riešili. 
Môžeme sa tým zaoberať, možno má pravdu p. Grajcar,  ale prešla doba alebo to ideme  otvárať 
a skúsime sa o tom  baviť , že či nejaký iný pozemok mu vieme dať alebo nedať. Alebo ideme do 
stavu, že necháme to tak a uvidíme čo urobí p. Grajcar. Pripravili sme tri  uznesenia aby sme sa 
vyjadrili. Za právnou analýzou si stojíme. Poprosím stanoviská z komisií 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ, aby poverilo primátora 
mesta MVDr. Michala Kapustu rokovaním s pánom Vlastislavom Grajcarom o možnosti náhrady 
za pozemok – parcelu E-KN 2281 orná pôda o výmere 691 m2 vo forme pozemku s rovnakou 
výmerou a rovnakým druhom pozemku alebo formou finančného vyrovnania. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ poveriť primátora mesta MVDr. Michala 
Kapustu rokovaním s pánom Vladislavom Grajcarom o možnom ďalšom riešení sporu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Grajcar vedel, že je ROEP, ale či je vlastník pozemku to nemusel vedieť. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ aby pri rokovaní o žiadosti Vlastislava Grajcara, Prešovská 63, 
Spišské Podhradie o vydanie parcely E-KN 2281 vychádzalo z právnej analýzy od advokáta JUDr. 
Mariána Rušina, v ktorej je uvedené, že všetky nároky žiadateľa sú premlčané. 
Mám taký názor, že mesto nepochybilo. Ak niekto urobil chybu, tak nie mesto,  kataster píše vo 
svojom liste,  že o predmetnej parcele  nemá doklady, ale to nie je chyba mesta. O tom rozhodli 
štátne  orgány. My sme  neurobili žiadnu chybu, mesto majetok prijalo, rozhodli o tom štátne  
orgány, zápisy do registra urobil štát. Možnosti rozhodovania MZ o rozhodnutí štátnych orgánov -  
majiteľ sa nepreukázal, že jeho vlastníctvo  prebehlo  cez dedičstvo. Má niekto iné doklady ako 
nám boli predložené? Predpokladám, že nie, ak nemá kataster, nemáme ich ani my. Oprávnené  
osoby mohli podať námietky, námietky nepodal v lehote nikto. Dr. Rušin nemal dedičský spis, čiže 
sa k nemu nemohol ani vyjadriť.  Mesto neporušilo žiadnu povinnosť. O čom so žiadateľom máme 
komunikovať?  My sme nič neporušili, ak žiadateľ má doklady, ktoré preukazujú  jeho práva nech 
si ich uplatní. Akým spôsobom by sme mu primeranú náhradu mali ponúkať?  Na základe  čoho? 
My  by sme to účtovali ako škodu pre mesto bez existencie primeraných dokladov o našom 
záväzku. Ak rozhodne súd, že ten majetok nám nepatrí,  tak ho budeme účtovať ako škodu ale 
rozhodol o tom štát. Mapka je priložená ale kataster píše, že sa to nedá overiť. Kataster nemá 
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doklady, mesto neurobilo žiadnu chybu.  Kataster nemá historické doklady. Pre mňa neexistuje 
dôvod aby sme rokovali o náhrade.  
Mgr. Peter Vandrašľko 
Súhlasím s kolegom Lisoňom, viem, že ťa čaká ťažká debata, pán primátor. Neotvárajme 
„pandorinu skrinku“ , aby sa nám neotvorili ďalšie veci. Nechajme to tak ako to je. O uznesenie sa 
môžeš oprieť aj ty pán primátor. Keď pán Grajcar  zdokladuje, že má nárok ja budem prvý, ktorý 
dvihnem ruku,  aj sa mu ospravedlním. 
Peter Hanigovský 
To sa jedná o 1/6 parcely. Som za to nech to je tak ako to je teraz, kým sa to nevyrieši súdnou 
cestou. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-6 
MZ berie na vedomie žiadosť pána Vlastislava Grajcara, Prešovská 63, Spišské Podhradie 
o prešetrenie vlastníctva parcely KN-E č. 2281 orná pôda o výmere 691 m2, zapísanej na LV č. 
1565 (predtým na LV č. 2269) v k.ú. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-7 
MZ berie na vedomie Právnu analýzu právnych rizík súvisiacich s prevodom parcely KN-E č. 
2281 orná pôda o výmere 691 m2, zapísanej na LV č. 1565 (predtým na LV č. 2269) v k.ú. 
Spišské Podhradie vypracovanú dňa 07.06.2021 Advokátskou kanceláriou JUDr. Mariána Rušina, 
PhD. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-22 
MZ súhlasí s právnym stavom parcely KN-E č. 2281 orná pôda o výmere  691 m2, zapísanej na 
LV č. 1565, k.ú. Spišské Podhradie, ktorý nastal po procese ROEP. 
Zodpovedný: primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
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Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 20 
Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslali sme vám podklady k výberovému konaniu  čo boli pred 6 rokmi. Kontrolóra máme na 
úväzok  0,4. Z mesta ide návrh 0,4. Voľba hlavného kontrolóra je vec poslancov. My sme vám 
pripravili  tabuľku s prehľadom nákladov mesta na mzdu a odvody hlavného kontrolóra, máte ju na 
stole. 
Mgr. Peter Vandraško 
Z pohľadu mesta  stačí úväzok na 0,4? 
MVDr. Michal Kapusta 
6 rokov bol úväzok na 0,4. Ja by som zachoval status, ktorý je. 
Peter Hanigovský 
Ja som za 40%, nech to zostane, tak ako to je teraz. 
Ing. Ján Lisoň 
Ja mám iný návrh. Tu vôbec nejde o súčasného hlavného kontrolóra.  Tam bude výberové 
konanie.  Ja chcem aby kontrolná činnosť mala vyššiu intenzitu. Navrhujem úväzok 60% - je 
potrebné rozšíriť rozsah kontrolnej činnosti. Tým sa dosiahne zlepšenie činnosti zamestnancov 
mesta. Zo skúseností môžem povedať, že poslancom sú často predkladané neúplné a nekvalitné 
podklady – napríklad návrhy VZN, inventarizácia  majetku mesta, atď. Naposledy sme mali 
v programe  správy o činnosti škôl,  jeden týždeň pred zasadnutím MZ som riešil aké majú autori 
správ chybné názvy škôl  v súlade so zriaďovateľskými listinami. Bude   väčší rozsah kontrolnej 
činnosti v meste a v mestských organizáciách.  Dotknutí zamestnanci pri odstraňovaní zistených 
nedostatkov sa budú oboznamovať aj so stanoviskami MZ,  aj podklady budú lepšie, nechcem 
menovať nikoho. Nie som zástanca hlavného kontrolóra aby hovoril, že ten alebo onen urobil 
chybu ale  aby sa nabudúce neopakovali. 
Mgr.Peter Vandraško 
Myslíš si, že práve v školách je problém a treba navýšiť úväzok hlavného kontrolóra?  Myslím si, 
že  školy sú po finančnej  stránke aj po reprezentačnej vlajkovou loďou tohto mesta. Ak toto niekto 
prečíta v zápisnici tak prepáč, pán poslanec,  toto sa mi nezdá. Budem rád ak prídeš na 
zasadnutie školskej komisie  a vykonzultuješ si to s riaditeľmi škôl. Keď len toto mal byť dôvod. Ak 
si chcel aj niečo iné uviesť a nejakým spôsobom to uletelo. K tým materiálom neviem či je 
potrebné kvôli tomu navýšenie úväzku, že niekto posiela zlé materiály. Čakal som iný dôvod. Toto 
nie je dôvod, ani ma neoslovuje, nech to zostane tak ako to je. Nechcem aby to bol náš osobný 
konflikt. Dovolil som si toto povedať, stojím  si za riaditeľmi škôl a školských zariadení. Bol to 
nevhodný príklad. Môj názor. 
Ing. Ján Lisoň 
To čo som povedal, je reálny stav, ktorý viem aj preukázať, nedovolil by som si uviesť vady keby 
to nebola pravda, uviedol som príklady.  Ako príklad uvádzam, že pri v správach  o výsledkoch 
výchovno  vzdelávacej činnosti  za rok 2020 predložených poslancom MZ  som musel pred 
rokovaním MZ  upozorniť vedúcich zamestnancov škôl , aby  si pozreli  zriaďovacie listiny, že tam 
sú iné názvy subjektov. Toto je príklad, kedy kontrolná činnosť dovedie dotknutých zamestnancov 
k zlepšeniu ich práce a prečo je treba rozšíriť rozsah kontrolnej činnosti.  
Mgr. Peter Vandraško 
V konečnom dôsledku dúfam, že to budeš tlmočiť na výberovom konaní, že nezvládol túto vec 
keď si to tam našiel. Neviem prečo  s tým vychádzaš teraz, prečo si s tým nevyšiel skôr, keď s tým 
máš osobný problém. 
Štefan Faltin 
Nech to zostane tak do výberového konania a potom kto prejde sa to bude riešiť. Teraz to 
vychádza tak ako keby z tých pracovníkov nedobre  robil každý, že všetci zamestnanci robia zle 
 



28 
 

MVDr. Michal Kapusta 
Dnes vyhlásime podmienky na výberové konanie, pravidlá sa stanovujú na začiatku, nie potom.  
Chcem poďakovať hlavnému kontrolórovi, ešte bude jedno MZ, za prácu  za tých 6 rokov. Do 
plánu kontrolnej činnosti  dával veci naviac, ja som tu 4 volebné obdobia v tejto zasadačke, 
myslím si,  keď porovnám iné samosprávy aj vo veľkosti našej aj väčšie tak máme štábnu kultúru 
na rokovaniach MZ aj v dokumentoch, aj  načas chodia, aj komunikácia či na úrade ale aj 
v organizáciách  mesta  je super, nehovorím, že je na 100% lebo to nie je nikde. MZ s toľkými 
bodmi by trvalo možno 8 hodín. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-B-23 
Mestské zastupiteľstvo mesta Spišské Podhradie 
 
a) vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie v súlade s ustanovením § 18a 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorá sa bude 
konať dňa 18. novembra 2021 o 17:00 hod v zasadačke MsÚ v Spišskom Podhradí 
  
b) splnomocňuje primátora mesta Spišské Podhradie zverejniť vyhlásenie dňa konania voľby na 
úradnej tabuli mesta a spôsobom v mieste obvyklým - zverejnením na internetovej stránke mesta 
Spišské Podhradie v termíne podľa § 18a ods.2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 
  
c) určuje rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie na 40 % pracovný 
úväzok 
  
d) schvaľuje spôsob a vykonanie voľby hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie a 
náležitosti prihlášky kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra takto : 
  
1. Voľba hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie sa uskutoční tajným hlasovaním 
poslancov mestského zastupiteľstva mesta Spišské Podhradie 
  
2. Kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra : 
  
- ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie – podmienka 
  
- prax v samospráve – vhodná 
  
- právnické/ekonomické vzdelanie – vhodné 
  
3. Náležitosti písomnej prihlášky : 
  
- meno a priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko, kontaktné údaje 
  
- profesijný životopis s prehľadom doterajšej praxe s uvedením pracovnej pozície 
  
- úradne osvedčená fotokópia dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní 
  
- kópie dokladov o absolvovaní prípadného ďalšieho vzdelávania 
  
- čestné vyhlásenie kandidáta o tom, že má spôsobilosť na právne úkony v plnom rozsahu 
  
- súhlas so zverejnením a spracovaním osobných údajov podľa zákona č. 18/2018 Z.z. o ochrane 
osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na účel vykonania voľby v miestnom 
zastupiteľstve 
  
4. Termín ukončenia doručenia prihlášok : do 4. novembra  2021 do 11:00 hodiny 
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5. Miesto a spôsob doručenia prihlášok : 
  
Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie musí písomnú prihlášku spolu 
s požadovanými dokladmi do stanoveného termínu odovzdať na Mestský úrad mesta Spišské 
Podhradie. Pri osobnom odovzdávaní - do podateľne Mestského úradu mesta Spišské Podhradie, 
Mariánske nám. 37, 1. poschodie, č. d. 15. Pri odovzdávaní poštou na adresu – mesto Spišské 
Podhradie, Mestský úrad, Mariánske nám. 37, 053 04 Spišské Podhradie. Zalepenú obálku je 
potrebné označiť : „Voľba hlavného kontrolóra - neotvárať“. 
Zodpovedný: primátor Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Správy z komisií pri MZ  
 
Mgr. Peter Vandraško 
Prečítal správu zo zasadnutia  Komisie pre školstvo a šport.  Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal správu zo zasadnutia  Finančnej komisie.  Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal  zo zasadnutia  Majetkovej, kontrolnej a škodovej komisie.  Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Mária Kaľavská 
Prečítala správu zo zasadnutia Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Štefan Faltin 
Zápisnica zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku, dopravy a priestupkov nebola 
zaslaná poslancom,  zapisovateľka mala dovolenku a ja som jej podpísanú neposlal.  
Jozef Komara 
Prečítal zápisnicu zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja. 
Správa tvorí prílohu zápisnice.  
 
Uznesenie č.: MZ-09-21-A-8 
MZ berie na vedomie správy z komisií. 
Zodpovedný:  Termín: 31.08.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 22 
Rôzne  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Dostali ste pozvánky na 9.9. na slávnostný ceremoniál – Dni európskeho kultúrneho dedičstva. 
Príde aj delegácia z Ogrodzienca. Program ešte nemáme vyskladaný. Budeme vás informovať, ak 
by niekto mal záujem  pomôcť.  
Chceli sme riešiť výšku stočného, je to posunuté kvôli  covidu o rok. Cena stočného bude 
ponížená. Ľudia v meste zaplatia za stočné  o 20% menej.  
Peter Hanigovský 
Posledné dva 2 týždne sa hovorí o premene nemocníc. Nevieš niečo o levočskej nemocnici? 
MVDr. Michal Kapusta 
Podal informáciu o levočskej nemocnici.  
Mgr. Jozef Bača 
Chcem poprosiť aby pozvánky na komisie dostávali všetci poslanci. Školská komisia zasadá 
v dopoludňajších hodinách. Keď niekto z poslancov chce prísť na komisiu tak nemôže lebo je 
v práci. 
Mgr. Peter Vandraško 
Posledná školská  komisia zasadala  v popoludňajších hodinách. 
MVDr. Michal Kapusta 
Toto je chyba u nás, to si beriem na svoje triko – pozývať všetkých poslancov na zasadnutia 
komisií. 
 
Bod č.: 23 
Záver  
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.40 hod. 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa  31.08.2021 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 
 
    ................................................ 
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     Prednosta MsÚ 
           


